
 

 PROTOKÓŁ Nr  2/17 

z posiedzenia połączonych Komisji Rady Gminy Wiżajny 

z dnia 7 marca 2017 roku 

 

 7 marca 2017 roku odbyło się wspólne posiedzenie Komisji Rady Gminy Wiżajny  

w budynku Urzędu Gminy w Wiżajnach. Posiedzeniu przewodniczył wybrany jednogłośnie 

(12 osób opowiedziało się za takim wyborem) Przewodniczący Rady Gminy  

Pan Walenty Wałejko, a na zastępcę przewodniczącego posiedzenia wybrano jednogłośnie  

(12 osób opowiedziało się za takim wyborem)  Pana Tomasza Zamojskiego. 

W posiedzeniu udział wzięli: 

1. Pan Andrzej Jacek Hołdyński – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

2. Pan Grzegorz Rutkowski  – Z-ca przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 

3. Pan Jan Dariusz Rudziewicz.  – Członek Komisji Rewizyjnej 

Nieobecny: Pan Andrzej Jurgielewicz. 

Lista obecności w załączeniu (załącznik nr 1).               

 

1. Pani Teresa Kuźma   – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów 

2. Pan Tadeusz Łanczkowski  – Członek Komisji Budżetu i Finansów  

3. Pan Walenty Wałejko   – Członek Komisji Budżetu i Finansów 

4. Pan Tomasz Zamojski  – Członek Komisji Budżetu i Finansów 

Nieobecny: Pan Sławomir Przekop. 

Lista obecności w załączeniu (załącznik nr 2).  

 

1. Pan Andrzej Łanczkowski  – Przewodniczący Komisji Infrastruktury 

2. Pan Bogdan Duś   – Z-ca przewodniczącego Komisji Infrastruktury 

3. Pan Jarosław Mikielski  – Członek Komisji Infrastruktury 

4. Pan Czesław Puza   – Członek Komisji Infrastruktury 

5. Pan Jan Krzykwa    – Członek Komisji Infrastruktury 

Lista obecności w załączeniu (załącznik nr 3). 

 

1. Pan Ignacy Szeraszewicz  – radny Rady Gminy Wiżajny 

 

Lista obecności w załączeniu (załącznik nr 4). 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz – Wójt Gminy 

2. Pani Teresa Klejmont   – Skarbnik Gminy 

3. Pani Jadwiga Markowska  – Sekretarz Gminy   

4. Pan Daniel Sieraniewicz   – Inspektor w Urzędzie Gminy 

5. Pani Renata Kuczyńska-Szulcbacher – właściciel pracowni projektowej 

„PROJEKTOR”      

 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko otworzył obrady, godzina 10
10 

 

i powitał wszystkich zebranych. 

 

Do p-ktu 2 

 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał proponowany porządek 

posiedzenia:    

1. Otwarcie. 

2. Przyjęcie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 
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4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie dostosowania sieci szkół 

podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego, 

wprowadzonego ustawą – Prawo oświatowe na okres od dnia 1 września 

2017 r. do dnia 31 sierpnia 2019 r.  

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 

nieruchomości. 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody  

na wynajem dotychczasowemu najemcy garażu w miejscowości 

Wiżajny. 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie funduszu sołeckiego  

w Gminie Wiżajny na rok 2018. 

8. Zmiany w budżecie gminy na 2017 r. 

9. Zmiany Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Wiżajny  

na lata 2017-2026. 

10. Sprawa przyjęcia stanowiska dotyczącego budowy drogi krajowej S19. 

11. Sprawy bieżące. 

12. Wolne wnioski.  

13. Zakończenie posiedzenia.  

 

 Przewodniczący posiedzenia zapytał, czy są uwagi do proponowanego porządku 

obrad. Z braku uwag zapytał o to, kto jest za przyjęciem przedstawionego porządku obrad.  

Za oddano 12 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. Przewodniczący 

stwierdził, że porządek został przyjęty.  

 

Do p-ktu 3  
 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał punkt: Przyjęcie 

protokołu z poprzedniego posiedzenia. Za przyjęciem protokołu z ostatniego posiedzenia  

połączonych Komisji oddano 12 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było.  

Przewodniczący posiedzenia stwierdził, że protokół został przyjęty. 

 

Do p-ktu 4 
 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych  

i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego, wprowadzonego ustawą – Prawo oświatowe  

na okres od dnia 1 września 2017 r. do dnia 31 sierpnia 2019 r.  

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że wpłynęły opinie  

z Kuratorium Oświaty i ze związków zawodowych. 

 Sekretarz Gminy Pani Jadwiga Markowska powiedziała, że opinie są pozytywne  

pod każdym względem i do końca marca trzeba podjąć uchwałę w tej sprawie. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał projekt uchwały i zapytał 

członków Komisji o to, czy są jakieś uwagi. Z braku uwag zapytał o to, kto jest  

za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego projektu uchwały. Za pozytywną opinią 

oddano 12 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

 Projekt uchwały w załączeniu (załącznik nr 5). 

  

Do p-ktu 5 
 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał punkt: Zaopiniowanie 

projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości. 
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 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że chodzi o nieruchomość 

w miejscowości Leszkiemie i jest to teren po byłej zlewni mleka. Dodał, że będzie  

to sprzedane na polepszenie warunków dla Pana Wasilewskiego, a wszystkie koszty zostaną 

doliczone do kwoty sprzedaży. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał projekt uchwały i zapytał 

członków Komisji o to, czy są jakieś uwagi. Z braku uwag zapytał o to, kto jest  

za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego projektu uchwały. Za pozytywną opinią 

oddano 12 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

 Projekt uchwały w załączeniu (załącznik nr 6). 

 

Do p-ktu 6 
 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał punkt: Zaopiniowanie 

projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wynajem dotychczasowemu najemcy garażu 

w miejscowości Wiżajny. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że chodzi tu  

o przedłużenie dzierżawy dla Pana Stefana Balcera. Dodał, że w umowie zostanie zawarty 

zapis, o miesięcznym wypowiedzeniu umowy. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał projekt uchwały i zapytał 

członków Komisji o to, czy są jakieś uwagi. Z braku uwag zapytał o to, kto jest  

za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego projektu uchwały. Za pozytywną opinią 

oddano 12 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

 Projekt uchwały w załączeniu (załącznik nr 7). 

 

Do p-ktu 7 
 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał punkt: Zaopiniowanie 

projektu uchwały w sprawie funduszu sołeckiego w Gminie Wiżajny na rok 2018. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że w naszej gminie nigdy 

nie było takiego funduszu i on proponuje, aby go nie tworzyć. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał projekt uchwały i zapytał 

członków Komisji o to, czy są jakieś uwagi. Z braku uwag zapytał o to, kto jest  

za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego projektu uchwały. Za pozytywną opinią 

oddano 12 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

 Projekt uchwały w załączeniu (załącznik nr 8). 

 

Do p-ktu 8 
 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał punkt: Zmiany  

w budżecie gminy na 2017 r. 

 Skarbnik Gminy Pani Teresa Klejmont powiedziała, że najprawdopodobniej będzie 

zmniejszenie dochodów z tytułu zmniejszenia subwencji oświatowej o 70 tys. zł i to jest 

główna zmiana, a reszta to będą jedynie przesunięcia między paragrafami. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał projekt uchwały i zapytał 

członków Komisji o to, czy są jakieś uwagi. Z braku uwag zapytał o to, kto jest  

za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego projektu uchwały. Za pozytywną opinią 

oddano 12 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

 Projekt uchwały w załączeniu (załącznik nr 9). 

 

 



4 

 

Do p-ktu 9 
 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał punkt: Zmiany 

Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Wiżajny na lata 2017-2026. 

 Skarbnik Gminy Pani Teresa Klejmont powiedziała, że jak zawsze zmiany w budżecie 

niosą za sobą zmiany w WPF. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał projekt uchwały i zapytał 

członków Komisji o to, czy są jakieś uwagi. Z braku uwag zapytał o to, kto jest  

za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego projektu uchwały. Za pozytywną opinią 

oddano 12 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

 Projekt uchwały w załączeniu (załącznik nr 10). 

 

 

Do p-ktu 10 
 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał punkt: Sprawa przyjęcia 

stanowiska dotyczącego budowy drogi krajowej S19.  

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał projekt stanowiska 

(załącznik nr 11) i zapytał członków Komisji o to, czy są jakieś uwagi. Z braku uwag zapytał 

o to, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego projektu stanowiska.  

Za pozytywną opinią oddano 12 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

 

 

Do p-ktu 11 
 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał punkt: Sprawy bieżące.   

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że zaprosił na posiedzenie 

Komisji Panią projektant w celu adaptacji pomieszczeń po gimnazjum. Dodał, że chciałby 

również podziękować dla Pani projektant za szybsze niż było ustalone zrobienie projektu 

oceny stanu budynku. Stwierdził, że chciałby teraz zaprezentować konkluzje z tej oceny 

(załącznik nr 12). 

Wójt powiedział, że podsumowaniem tego wszystkiego, będzie zrobienie odwodnienia 

obiektu i odprowadzenie wód opadowych, wymiana dachu wraz ze zrobieniem wieńca. 

Dodał, że to wszystko wiąże się z wykwaterowaniem mieszkańców na czas remontu. 

 Projektant Pani Renata Kuczyńska-Szulcbacher powiedziała, że zostało jej zlecone 

inwentaryzacja obiektu o przeznaczeniu oświatowym i w trakcie dokonywania czynności 

stwierdzono, że budynek jest w stanie ogólnym dobrym. Dodała, że po skończonych pracach 

ustalono, że obiekt kwalifikuje się do zmiany sposobu przeznaczenia i użytkowania, ale 

wymaga to otrzymania zgody na prace budowlane, które trzeba w tym obiekcie wykonać. 

Wyjaśniła, że konieczne jest dokonanie odwodnienia budynku i zrobienie wieńca, gdyż bez 

tych prac budynek będzie dalej niszczał, gdyż widać to najlepiej w piwnicach tego obiektu. 

Stwierdziła, że budynek ma złożoną konstrukcję krzyżową i część jest murowana, a część 

drewniana. Wyjaśniła, że z przeprowadzonych oględzin wynika, iż część stropu została 

odciążona, a część wymaga, aby odciążenia wykonać.  

Pani Renata Kuczyńska-Szulcbacher wyjaśniła, że wymiany wymagają jedynie pewne 

elementy konstrukcji dachowej, ale z uwagi na to, że konieczne jest wykonanie wieńca 

spinającego, to należy całkowicie rozebrać więźbę dachową i zrobić ją na nowo. Stwierdziła, 

że chciała zrobić dobrą i rzetelną opinię pod względem technicznym tak, aby potencjalny 

inwestor miał możliwość świadomego zdecydowania, co trzeba zrobić, aby zmienić sposób 
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użytkowania tego budynku, a prawo jasno wskazuje na te elementy, które muszą być 

wykonane.  

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że na czas 

przeprowadzenia tych robót, będzie konieczność wykwaterowania mieszkańców. Stwierdził 

też, że muszą być spełnione określone warunki, jeżeli chcemy ulokować archiwum  

w piwnicy. 

 Projektant Pani Renata Kuczyńska-Szulcbacher powiedziała,  że jeżeli chodzi  

o piwnicę, to są wątpliwości dotyczące schodów, ale ten temat będzie rozstrzygany na etapie 

projektowania, bo w tym momencie nie da się tego zrobić tak z miejsca, bo to wszystko jest 

uregulowane odpowiednimi przepisami. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że kolejnym tematem są 

mieszkania na górze, bo np. łazienka musi mieć odpowiednie wymiary. 

 Projektant Pani Renata Kuczyńska-Szulcbacher powiedziała, że wszystkie 

pomieszczenia muszą spełniać odpowiednie wymiary, które uregulowane są przepisami 

prawa. Dodała, że będzie to obiekt wielorodzinny, więc wszystko musi być zgodne  

z przepisami. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz zapytał, czy mogą wystąpić  

jakieś prace dodatkowe, które nie zostaną uwzględnione, a które wyjdą w trakcie 

wykonywania np. odwodnienia, czy innych zaplanowanych prac. 

 Projektant Pani Renata Kuczyńska-Szulcbacher powiedziała, że wszystkie remonty 

starych obiektów wymagają jakiś prac dodatkowych i to wie każdy, kto remontował stary 

budynek, ale to również będzie zapisane w projekcie i wszystkie nieujawnione elementy będą 

wymagały weryfikacji w trakcie wykonywanych prac remontowych. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz zapytał, czy Pani biuro 

przygotowałoby dokumenty do końca czerwca i czy jeżeli nie uda się nic zrobić z tymi 

schodami do piwnicy, to czy wydłuży to prace remontowe. 

 Projektant Pani Renata Kuczyńska-Szulcbacher powiedziała, że na wszystkie 

elementy, których nie uda się zrobić lub nie ma możliwości wykonania można otrzymać 

odstępstwa od odpowiednich służb i instytucji, ale to też musi potrwać.  

 Radny Pan Ignacy Szeraszewicz zapytał, czy jest już może znany wstępny kosztorys 

tego remontu. 

 Projektant Pani Renata Kuczyńska-Szulcbacher powiedziała, że kosztorys robiony jest 

na etapie przygotowywania dokumentacji technicznej, więc nie ma jeszcze tego dokumentu. 

 Radny Pan Ignacy Szeraszewicz zapytał, czy zdaniem Pani projektant remont  

tego budynku będzie kosztowny. 

 Projektant Pani Renata Kuczyńska-Szulcbacher powiedziała, że to nie będą prace 

remontowe, jak to się potocznie mówi przy tzw. „ruderze”  i jej zdaniem, po wykonaniu tych 

niezbędnych prac budynek będzie mógł funkcjonować kolejnych kilkadziesiąt lat. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że muszą być zrobione 

dokładne uzgodnienia na etapie projektowania ze Strażą Pożarną, gdyż już raz była sytuacja, 

że nie chciano odebrać obiektu, bo pewne sprawy zostały źle zaplanowane.  

 Projektant Pani Renata Kuczyńska-Szulcbacher powiedział, że jej pracownia osiągnęła 

już pełnoletniość i zatrudnia w niej wykwalifikowanych ludzi z doświadczeniem. Dodała,  

że realizowała już duże inwestycje jak SALAG, Stokrotka na ul. Reja w Suwałkach  i wiele 

innych budynków. Stwierdziła, że uczestniczy z inwestorem na każdym etapie aż do wydania 

zezwolenia na użytkowanie. Wyjaśniła, że miała również kilku inwestorów z Wiżajn, którym 

pomogła, a sprawy z zakresu ppoż. prowadzi u niej były komendant wojewódzki PSP. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz zapytał, czy na jakimś etapie mogą 

być problemy i możemy utknąć z pracami, czy ze wszystkim sobie poradzimy. 

 Projektant Pani Renata Kuczyńska-Szulcbacher powiedziała, że poradzimy sobie  

ze wszystkim i ona nie widzi formalnych przeszkód. 
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 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko zapytał, kiedy mogą ruszyć prace. 

 Projektant Pani Renata Kuczyńska-Szulcbacher powiedziała, że jeżeli za 

przygotowywanie dokumentacji będzie odpowiedzialna jej firma, to zakłada, że za są 

potrzebne 3 miesiące na przygotowanie dokumentacji. Dodała, że po jej złożeniu organy 

urzędu mają 60 dni na wydanie decyzji, ale Starostwo Powiatowe w Suwałkach wydaje taką 

decyzję zazwyczaj w przeciągu 30 dni. 

 Radny Pan Tomasz Zamojski zapytał, czy termin od początku lipca jest realną datą  

na rozpoczęcie prac. 

 Projektant Pani Renata Kuczyńska-Szulcbacher powiedziała, że od lipca powinniśmy 

zacząć pracę. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz zapytał, czy jeżeli będzie robione 

odwodnienie i podkopie się ten budynek, to czy nie dojdzie do jakiś obsunięć, czy odłamania 

się części budynku. 

 Projektant Pani Renata Kuczyńska-Szulcbacher powiedziała, że zgodnie z przepisami 

wykonując takie odwodnienie nie można zejść poniżej usadowienia obiektu i taki wykop jest 

robiony ręcznie w odpowiedniej odległości. Dodała, że jeżeli będzie to robiła firma, która się 

na tym zna, to nie widzi żadnego zagrożenia. Stwierdził, że wykop jest bardzo wąski, a woda 

powinna być odprowadzana w najniższy punkt. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz zapytał, czy będzie przygotowana 

pełna dokumentacja. 

 Projektant Pani Renata Kuczyńska-Szulcbacher powiedziała, że projekt, przedmiar, 

kosztorys inwestorski i specyfikacja. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz zapytał o cenę tej dokumentacji. 

 Projektant Pani Renata Kuczyńska-Szulcbacher powiedziała, że normalnie przy takich 

pracach liczone jest 150 zł netto od m
2
, a od nowych obiektów liczone jest 100 zł od m

2
. 

Dodała, że przy takim liczeniu wyszłyby bardzo duże kwoty więc przeliczyła to trochę w inny 

sposób, a mianowicie, na czas jaki będą musieli poświęcić pracownicy przygotowując 

dokumentację i wyszło jej 60 tys. zł.
 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz zapytał, czy będą prowadzone jakieś 

dodatkowe prace odkrywkowe, bo on chciałby mieć wliczone to w koszt dokumentacji. 

 Projektant Pani Renata Kuczyńska-Szulcbacher powiedziała, że jeżeli ma po swojej 

stronie ponosić koszty związane z przygotowaniem dokumentacji i pracami odkrywkowymi, 

to ona musi zweryfikować podaną kwotę i będzie ona większa. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że 60 tys. zł to cena  

bez dodatkowych robót, bo on teraz zapłacił 2500 zł firmie, która na potrzeby tej 

inwentaryzacji wykonała pewne prace.  

 Projektant Pani Renata Kuczyńska-Szulcbacher powiedziała, że wszystkie koszty 

można na etapie dokumentacji technicznej ocenić i ona podążałaby w tym kierunku,  

że zakłada się wariant najgorszy, żeby być na niego gotowym. 

 Radny Pan Bogdan Duś zapytał, czy kształt dachu zostanie taki sam. 

 Projektant Pani Renata Kuczyńska-Szulcbacher powiedziała, że raczej tak i nie widzi 

potrzeby, żeby to zmieniać, tym bardziej, że nie ma potrzeby dojścia do poddasza. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz zapytał, czy pani zapewnia też nadzór 

w trakcie budowy. 

 Projektant Pani Renata Kuczyńska-Szulcbacher powiedziała, że tak, ale to już są 

odrębne umowy i odrębne finansowanie. 

 Radny Pan Andrzej Łanczkowski powiedział, że na wcześniejszym spotkaniu  

była mowa o etapowości tej inwestycji, a teraz wnioskuje, że jest mowa o przeprowadzeniu 

prac w  całości. 

 Projektant Pani Renata Kuczyńska-Szulcbacher powiedziała, że wskazała etapowość 

prac jako jedno z rozwiązań, ale nie wiedziała też, jaki jest stan budynku. Dodała, że można 
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to robić etapowo i zacząć od odwodnienia budynku, bo tego nie da się uniknąć, a później 

dalsze prace, ale trzeba sobie zdać sprawę z tego, że jeżeli już raz coś się zaczęło 

remontować, to lepiej to skończyć od razu niż robić to etapami. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że jeżeli będzie  

to w granicach 1 mln zł, to zakładając iż na remont starego budynku urzędu było planowane 

800 tys. zł, to chyba trzeba się decydować na remont tego budynku po gimnazjum. 

 Projektant Pani Renata Kuczyńska-Szulcbacher powiedziała, że jej zdaniem nie ma się 

nad czym zastanawiać i należy remontować ten obiekt. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że są wątpliwości  

bo kwota może być jednak różna. 

 Projektant Pani Renata Kuczyńska-Szulcbacher powiedziała, że trzeba również 

założyć wymianę elektryki. 

 Radny Pan Andrzej Łanczkowski powiedział, że z tego co wie, to w pomieszczeniach 

przeznaczonych na szkołę elektryka była wymieniana na nową. 

 Projektant Pani Renata Kuczyńska-Szulcbacher powiedziała, że jej chodzi  

o pomieszczenia mieszkalne. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że jeżeli chodzi  

o mieszkania, to np. nie trzeba już remontować pomieszczeń, gdzie mieszka Pan Żmojda,  

bo one zostały już przez niego wyremontowane.  

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz poprosił o przerwę, gdyż chce jeszcze 

udać się z Panią na tzw. „bojnię”, żeby pokazać jej ten obiekt, nad którym będzie również 

pracowała. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko ogłosił 20 min przerwy,  

godz. 11
00

. 

Po przerwie, godz. 11
20

. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że głównym tematem 

dzisiejszego posiedzenia były ustalenia dotyczącego budynku po gimnazjum. Zapytał,  

jak radni widzą ten temat i czy ich zdaniem należy iść w tym kierunku. Dodał, że chciałby 

przeprosić radnych, bo mylił się mówiąc na ostatnich komisjach, że będzie konieczność 

wylewania nowych stropów, ale jest zdania, że po to są te komisje, żeby dyskutować  

i wspólnie podjąć najlepszą decyzję. Stwierdził, że mimo wszystko trzeba się liczyć z tym,  

że może przytrafić się coś, co będzie ciężkie do przejścia. Wójt zapytał, czy ta Pani ma robić 

dokumentację projektową, bo tak jak powiedziała,  będzie to kosztowało 60 tys. zł + VAT.  

Powiedział, że po przeprowadzeniu inwentaryzacji, projektanci mówią o tym, że koniecznie 

trzeba zrobić odwodnienie i wieniec i przy tym się upierają. Stwierdził, że jeżeli dzielić 

remont na etapy, to może zostawić tą elewację na inny termin. Dodał, że kiedy zapytał 

projektantkę, czy uda się zmiesić w kwocie 1 mln zł, to powiedziała, że tak. 

 Radny Pan Tomasz Zamojski powiedział, że jesteśmy ograniczeni czasowo, bo zbliża 

się koniec roku więc trzeba podjąć decyzję jak najszybciej i zdecydować, co będzie robione. 

  Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że poprosił, aby nie 

remontować zbytnio klas i żeby nie było żadnego kucia, czy zbijania tynków. Stwierdził,  

że jego zdaniem nie ma sensu szukać innego projektanta. Dodał, że rozmawiał z projektantką 

o tym, czy konieczny jest ten wieniec i może uda się bez, ale stwierdziła, że wykonanie 

wieńca jest konieczne.  

 Radny Pan Andrzej Łanczkowski zapytał, czy przy tym odwodnieniu jest też 

przewidziana izolacja tych fundamentów, bo jego zdaniem same rury odwadniające nie 

pomogą bez izolacji.  

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko zapytał członków Komisji o to, 

kto jest za tym żeby przystąpić do remontu budynku gimnazjum i za tym, żeby dokumenty 

projektowe robiła projektantka obecna na posiedzeniu. Za oddano 11 głosów, przeciw oddano 

jeden głos, głosów wstrzymujących się nie było.  
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 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz zapytał, czy ma zlecać te prace. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko powiedział, że decyzja już 

zapadła. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że teraz dużo będzie 

zależało od firmy, która ten remont będzie robiła.  

Wójt Gminy powiedział, że ustawiono nowy przystanek w miejscowości Kamionka,  

który niestety po trzech dniach został zdewastowany i zbito w nim dwie szyby, a sprawa 

została zgłoszona na Policję.  

Wójt Gminy powiedział, że Pan Jan Balukiewicz chce kupić drogę, która biegnie przez jego 

podwórko i prowadzi praktycznie do lasu. Dodał, że ta droga fizycznie nie istnieje i nikt 

tamtędy nie jeździ. Stwierdził, że teoretycznie nie powinno się sprzedawać dróg, ale to jest 

wyjątkowa sytuacja, bo ten Pan chce wyprostować swoje sprawy geodezyjne. Następnie 

zapytał, czy radni są za tym, żeby to sprzedać. 

 Radny Pan Andrzej Łanczkowski powiedział, że wokoło tej drogi są działki tego  

Pana więc trzeba mu to sprzedać. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że można to zrobić 

przetargiem, ale on jest za tym, żeby sprzedać to na zasadzie poprawy warunków,  

doliczając do ceny wszystkie koszty poniesione przez urząd. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko zapytał członków Komisji o to, 

kto jest za tym, żeby sprzedać tą działkę Panu Balukiewiczowi. Za oddano 12 głosów, głosów 

przeciw i wstrzymujących się nie było. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że trwają prace nad 

przetargami. Dodał, że na drogę w Wiżgórach na 99% uda się otrzymać dofinansowanie. 

Wyjaśnił, że drogę w Leszkiemiach również trzeba zrobić w tym roku. Stwierdził, że będzie 

próbował zrobić drogę do Pani Rudzewicz, ale tam jest 76 m bagna i jeżeli wszystko się uda, 

to mieszkańcy przekażą ziemie pod drogę.  

Wójt Gminy powiedział, że teraz zastanawia się nad drogą w miejscowości Mauda i trwa 

analiza dokumentów i być może będzie trzeba składać jakiś wniosek.  

Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że Komenda Powiatowa Policji 

w Suwałkach zwróciła się o dofinansowanie w wysokości 1100 zł. Dodał, że wystąpili  

do wszystkich, bo chcą kupić 27 kamizelek operacyjnych. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko zapytał, czy w kasie są pieniądze 

na takie rzeczy. 

 Skarbnik Gminy Pani Teresa Klejmont powiedziała, że dotacje nie były ujmowane,  

bo nie było wniosków, ale jak będzie decyzja, to będzie trzeba zrobić odpowiednie 

przesunięcia. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz zapytał, czy jest zgoda na udzielenie 

dotacji. 

Członkowie Komisji wyrazili zgodę na udzielenie dotacji dla Policji. 

 Radny Pan Andrzej Łanczkowski powiedział, że on rozumie działania komendanta 

Policji, bo w służbach mundurowych jest tak, że jak góra decyduje o tym, że ma być 

współpraca z samorządami i jakieś wsparcie, to na samym dole dowódcy muszą zrobić 

wszystko, żeby taką współpracą się wykazać. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że jeżeli chodzi  

o tzw. „bojnię”, to jego zdaniem należy rozebrać stary budynek, a na 1/3 powierzchni wylać 

beton, żeby zrobić podest i to będzie trzymać. 

 Radny Pan Andrzej Łanczkowski powiedział, że jego zdaniem powierzchnia tego 

obiektu nie jest tak duża, więc ten beton można wylać na całości. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że chciał zrobić dobry 

wjazd przy cmentarzu, ale droga w tym miejscu jest za wąska i nie uda się tego zrobić.  

 Radny Pan Bogdan Duś zapytał, co z pomostem w Wiżajnach. 
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 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że sponsor,  

który deklarował pieniądze na pomost, ma chyba teraz jakieś problemy, więc nie wie,  

co z tym będzie. 

 

 

Do p-ktu 12 
 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu:  

Wolne wnioski.   

  

 Wniosków nie zgłoszono. 

 

 

Do p-ktu 13 
 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: 

Zakończenie posiedzenia. Następnie podziękował wszystkim za udział w posiedzeniu  

i zamknął obrady połączonych Komisji Rady Gminy Wiżajny. 

Godzina  12
10

. 

Protokołował: 

D. Sieraniewicz 

 

Przewodniczący posiedzenia 

 

/-/ Walenty Wałejko 

1. Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

 

          /-/ Andrzej Jacek Hołdyński 
 

 

2. Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów 

 

                        /-/ Teresa Kuźma 
 

 

3. Przewodniczący Komisji Infrastruktury 

 

             /-/ Andrzej Łanczkowski 
 

 


